

# *Council Highlights*

## Oct 3rd, 2023



**Council Highlights briefly identify decisions made by Council. Council encourages it residents, businesses and stakeholders to keep in touch with Council news.**

Council received a presentation from Northeastern Ontario Tourism regarding the World's Best Snowmobile Destination project, also known as "What a Ride".

Council provided direction to sign a Memorandum of Understanding that the Town of Smooth Rock Falls will contribute annually \$5000 until 2025 to the World's Best Snowmobile Destination "What a Ride" to support snowmobile tourism in the region.

The industrial park phase 2 project will be tendered later in 2023. The project will consist of providing watermain and sanitary servicing throughout the industrial park.

The town's reserves allocation of \$1,756,093 as at Dec 31, 2022 year-end was adopted by Council.

As part of the Asset Management Planning for Municipal Infrastructure O.Reg. 588/17, the Level of Service Policy was presented and adopted by Council.

Council provided their top 5 recommendations to the Housing Affordability Ontario Task Force.

Council provided direction to add Mondays to the Arena Operation Schedule, this will open additional ice time rental availability.

Council passed the Curling Club agreement and approved the start date of October 10, 2023.

Regular Council meetings are open to the public at the Town Hall & available to watch virtually. For additional information residents are welcomed to view out complete agenda with details at <https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/>.

# Faits marquant de la réunion du Conseil

3 oct 2023



**Les faits marquant du Conseil indiquent brièvement les décisions prises par le Conseil. Le conseil encourage ses résidents, les entreprises et les parties prenantes à se tenir au courant des nouvelles du conseil.**

Le conseil a reçu une présentation de Tourisme du Nord-Est de l'Ontario concernant le projet la Meilleure Destination Motoneige au Monde, aussi connu sous le nom de " What a Ride ".

Le conseil a donné l'ordre de signer un protocole d'entente selon lequel la Ville de Smooth Rock Falls versera annuellement, jusqu'en 2025, 5 000 \$ au projet la Meilleure Destination Motoneige au Monde " What a Ride " afin de soutenir le tourisme de motoneige dans la région.

La phase 2 du projet de parc industriel fera l'objet d'un appel d'offres plus tard en 2023. Le projet consistera à fournir des conduites d'eau principales et des services sanitaires dans l'ensemble du parc industriel.

L'allocation des réserves de la ville de 1 756 093 \$ au 31 décembre 2022 a été adoptée par le conseil.

Dans le cadre de la planification de la gestion des actifs pour les infrastructures municipales (règlement de l'Ontario 588/17), la politique aux niveaux de service a été présentée et adoptée par le conseil.

Le conseil a présenté ses cinq principales recommandations au groupe de travail de l'Ontario sur l'abordabilité du logement.

Le conseil a donné la directive d'ajouter les lundis au calendrier d'opération de l'aréna, ce qui permettra de louer davantage de temps de glace.

Le conseil a adopté l'entente avec le club de curling et approuvé la date d'entrée en vigueur du 10 octobre 2023.

Les réunions régulières du conseil sont ouvertes au public à l'hôtel de ville et peuvent être visionnées virtuellement. Pour plus d'informations, les résidents sont invités à consulter l'ordre du jour complet et les détails sur le site <https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/>.